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Marlies Groen

Van: Griffie Voorschoten

Onderwerp: verkeersmetingen Charlotte de Bourbonlaan

 

Van:   

Verzonden: vrijdag 25 oktober 2019 12:53 

 

Onderwerp: Re: verkeersmetingen Charlotte de Bourbonlaan 

 

Geacht College van Burgemeester & Wethouders, 

Op 27 maart jl. zonden wij onderstaand bericht aan u. Sinds die datum (ruim een half jaar geleden) hebben 

wij niets vernomen van u over dit bericht en het verzoek dat wij in de laatste alinea daarvan aan u hebben 

gericht. 

Wij zijn daarover erg teleurgesteld, mede gezien het feit dat het van groot belang is en blijft om ook in 

onze woonstraat de hoeveelheid verkeer te toetsen en te meten (immers, “meten is weten”), vooral als in 

de nabije toekomst de geplande reconstructie van de Leidseweg-Noord gerealiseerd is. Zodat de alsdan 

door menigeen verwachte verkeerstoename in onze woonstraat getoetst kan worden. 

Wij doen u hierbij nogmaals een beroep op u onze zorgen serieus te nemen en dus ook de 

verkeerstellingen en snelheidsmetingen op de Bourbonlaan te hervatten, zoals in de afgelopen jaren tot 

2018 steeds is gebeurd. 

Tot slot herhalen wij nog maar eens onze teleurstelling over uw afwijzende houding ten aanzien van ons 

verzoek om de op- en afritten van het verkeersplateau op de kruising Bourbonlaan/Mauritslaan enigszins 

aan te scherpen, om een lagere rijsnelheid af te dwingen. Een verzoek waarvoor oud-wethouder 

Binnendijk best wel gevoelig was, maar dat door het huidige gemeentebestuur kennelijk niet serieus 

genomen wordt. Erg jammer vinden we dat. 

Met vriendelijke groet, 

  

namens de Bewonersbelangengroep Charlotte de Bourbonlaan, 

 

  

=======================================================================================

============= 
From:  

Sent: Wednesday, March 27, 2019 
 

Subject: verkeersmetingen Charlotte de Bourbonlaan 

  

Geacht college, 

In aansluiting op de rappel-brief van het Actiecomité Nassauwijk Leefbaar (waarin ook onze 

bewonersbelangengroep vertegenwoordigd is) van 11 maart jl. aan uw college vraag ik uw aandacht voor 

het volgende. 

In de 2de helft van 2018 zijn er op diverse straten in de Nassauwijk verkeersmetingen 

(verkeershoeveelheid en –snelheid) uitgevoerd. Het betrof o.a. de Pr. Bernardlaan, J.W. Frisolaan en de 

Jul. van Stolberglaan. Helaas zijn er geen tellingen en snelheidsmetingen verricht op onze Charlotte de 

Bourbonlaan, zoals in het verleden met speedwiser en 2 draden op de weg halverwege de Bourbonlaan, 

wel gebeurde. En dat stelt ons teleur.  

Niet alleen vanwege de ons inziens te hoge verkeershoeveelheid (waaronder vrachtverkeer) in de 

afgelopen jaren, maar ook door de te hoge snelheden waarmee dat verkeer zich (nauwelijks gehinderd 

door het verkeersplateau op de kruising met de Mauritslaan) door onze woonstraat beweegt naar de Jul. 
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van Stolberglaan (richting Wijngaardenlaan). Met als gevolg hinderlijke geluidsoverlast is. Overlast dat ons 

wooncomfort en woongenot ernstig aantast, zoals wij al meerdere malen onder uw aandacht hebben 

gebracht. 

Gelet op het bovenstaande verzoeken wij u dringend dit jaar de snelheids- en verkeersmetingen bij ons op 

de Charlotte de Bourbonlaan te hervatten. Dat is ons inziens ook van groot belang om een goed kader te 

hebben om te zijner tijd de effecten van de door uw college voorgenomen reconstructie van de 

Leidseweg-Noord, zoals de verwachte verkeerstoename in onze woonstraat en in de Nassauwijk in het 

algemeen, te kunnen toetsen. Wij rekenen er op dat u aan ons verzoek zult voldoen en zien dan ook graag 

uw antwoord binnen afzienbare tijd tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

  

namens de Bewonersbelangengroep Charlotte de Bourbonlaan, 

 

  


